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Prezydent Miasta Woclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie PrezYdencie,

W imieniu mieszkaric6w ulicy Falbanka na wloclawskim ,,Poludniu" pono-wnie

zv,racafn sig z prosb4 o zabezpieczetie srodk6w w bud2ecie miasta woclawka na

kompleksowe wykonanie nawierzchni ulicy Falbanka wraz z pelnq infrastruktur4 (chodnik,

kanalizacjadeszczowa)

W dniu I lipca otrrymalem merytoryczn1 i wyczerpuj4ca odpowiedZ na inteqoelacjq

podobnej tredci, jednakZe ponownie proszq o wnikliwe rozpatrzenie mojej proSby i

pochyleniem sig nad problemem mieszkaric6w ul. Falbanka, kt5rry proszE o remont

nawierzchni ulicy przy kt6rej mieszkaj4 (czgsci kt6ra jest nieutwardzona i praktyczrie

piaszczy sto - g liniasta).

Mieszkancy bezskute cznie jw od 2004 roku apeluj 4 i prosz4 o wykonanie remontu tej

drogi. Bardzo slusznie tvtierdz6, 2e mieszkajq ptaldycznie przy polnej drodze, gdzie po

deszcztr zbiercjq sig ogromne kaluZe wody, a przeje?d?aj4ce samochody ochlapuj4 elewacje

budynk6w. W lecie, z kolei, sypkie podlo2e drogi unosi sig w powietrze i tworzy tumany

kurzu, tak2e nie moma nawet przej36. Zimqmaj1lodowisko, wiosn4 po zimie bm4 w blocie

(brak kanalizacji deszczowej). W okresie lata droga uczQszczana jest przez mieszkaric6w

miasta id4cych nad jezioro Czarr.Le. Sporo r6wnie2 rowerzyst6w i wgdkarzy kotzysta z drogi,

a nawet spacerowic ze idEcy do lasu. Corazwigkszy ruch samochodowy powoduje, 2e droga z

roku na rok ulega pogtgbiaj4cej sig degradacji i coraz wigkszemu ztiszczeniu.

Bardzo proszg o zaberpieczenie Srodk6w na remont dw nawierzchni.
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